
Ekstraordinær Generalforsamling 
Stærkende Vandværk 
10. maj kl. 19:30 Dybkærgård, Stærkendevej 173 

 

Dagsorden 
1) Valg af dirigent 

2) Ændring fra I/S til A.M.B.A 

3) Ændring af ordlyd fra Revisor til Bilagskontrollant + ændring af vedtægter 

4) Ændring til papirløs forening + ændring af vedtægter 

5) Eventuelt 

Jf. punkt 1. 

Camilla Greve Rasmussen valgt til dirigent.  

 

Jf. Punkt 2. 

Beslutning om at overgå fra I/S til A.M.B.A blev enstemmigt vedtaget blandt de 

tilstedeværende. Begrundelsen kan læses i referat fra den ordinære generalforsamling 

22. marts 2023. 

Erik og Kristian sørger for at gennemføre ændring.  

De endelige vedtægter lægges op efter den ekstraordinære generalforsamling.  

 

Jf. Punkt 3. 

Alle andre foreninger i landsbylauget har ændret ordlyden fra revisor til 

bilagskontrollant, da man som revisor står på mål for en række ting. Såfremt vi ikke 

ændrede ordlyden ville det være svære at finde og/eller fastholde en person som 

Revisor/Bilagskontrollant samt suppleant, i vandværket.  

Udkast til vedtægtsændring har været tilgængelig på hjemmesiden, siden 

indkaldelsen. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget af de tilstedeværende.  

De endelige vedtægter lægges op efter den ekstraordinære generalforsamling.  

 

Jf. Punkt 4. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget af de tilstedeværende. 

Udkast til vedtægtsændring har været tilgængelig på hjemmesiden, siden 

indkaldelsen. 

De endelige vedtægter lægges op efter den ekstraordinære generalforsamling.  

 

 



 

Jf. Punkt 5. 

Der kom en række punkter op til orientering. 

a) Regnskab 

b) Pumperne 

c) BWT anlæg 

d) Stophaner 

Jf. Punkt a) 

Vandværkets indtægter er faldet med ca. 80.000 dette skyldes at brugerne er 

blevet bedre til at spare på vandet. Derudover vil vandværket få en forventeligt 

underskud grundet højere udgifter til vedligehold i år. 

Det forventes ikke at takterne hæves på nuværende tidspunkt, men det vil blive 

taget op til overvejelse senere, hvis udviklingen fortsætter.  

Jf. Punkt b) 

Vores pumper skulle gerne køre på skift. Den ene kører ca. 40% af tiden, mens 

den anden køre 100% af tiden. Elektrikeren vil kigge på det, men det er endnu 

ikke gjort.  

VVS’er var forbi og kunne se at pumperne var hhv. 11 og 30 sekunder om at starte 

Der vil blive problemløst, blandt andet ved at prøve at skifte el tilslutningen på de 

to pumper for at se om det er pumperne eller tilslutningen der er noget galt med.  

Forventningen med denne form for opsætningen (2 pumper der køre på skift) er at 

spare strøm og samtidig slide de to pumper ens.  

Lige nu bruger vi mere strøm end før pga. fejlen.  

Jf. punkt c) 

Vandværket har modtaget et tilbud om opsætning af BWT anlæg uden brug af salt 

eller andre kemikalier. 

Vandværket har pt. En kalk knuser, men vurdere ikke at denne reelt set gør noget.  

Vandværket vil gerne gå videre med at undersøge de forskellige muligheder så 

planen er lige nu som følger: 

 Det undersøges hvilke forskellige former for BWT anlæg der findes  

 Indhentning af tilbud, samt tale med eksisterende kunder af de forskellige 

løsninger for at høre om tilfredsheden med det.  

Dernæst vil der blive afholdt informationsmøde omkring BWT anlæg for alle 

vandværket brugere, så man har mulighed for at stille sine spørgsmål og 

fremsætte eventuelle bekymringer.  

Først herefter vil vandværket træffe beslutning og sætte et eventuelt arbejde i 

gang.  

Jf. punkt d) 

Guide vedr. stophaner og hvordan i tjekker jeres egne, forventes at blive 

tilgængelig på hjemmeside og i Facebook gruppen inden for 14 dage af referatets 

offentliggørelse.  


